
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 8 december 2023  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marvin Venoaks Kiwa certificatie CCvD Ci 

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Rene Overduijn ILT - Toehoorder 

Annemarie van Aalten ILT - Toehoorder 

Afwezig    

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Remy Zwerus  SGS INTRON CCvD Ci 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van 

Remy Zwerus, Dennis Diercks, Floris Klink en Wim Schouten. Marvin Venoaks zal vandaag 
Annemieke van der Velden vervangen. Namens ILT zijn vandaag twee toehoorders aanwezig, 
Rene Overduijn en Annemarie van Aalten, zij zullen een toelichting geven op het project dat ze 
momenteel uitvoeren om freeriders in het werkveld aan te pakken. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 22 september 2023 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. Met betrekking tot actie met betrekking tot inzicht in 
inspectieresultaten meldt Jordi Verkade dat vanuit Stichting ODI/VDV actie is ondernomen om deze 
inzichtelijk te krijgen. Een van acties is onder andere een aanpassing van het Gebruikersprotocol 
dat later deze vergadering op de agenda staat. 
 

 
 
 
 
 

3. Mededelingen 
3.1 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Henk Koster geeft aan dat de Omgevingswet, ondanks nog wat laatste vragen en opmerkingen 
vanuit de Eerste Kamer, per 1 januari 2024 van kracht zal worden. Ook geeft hij aan dat men 
voornemens is om de Rbk voortaan twee keer per jaar aan te passen, de eerste wijziging wordt 
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Aftreders 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

voorzien voor 1 april of 1 juli 2024. Kees Jonker geeft aan dat de Wijzigingsregeling waarin bijlage 
C van de Rbk ter ondertekening bij de Staatssecretaris ligt en per 1 januari 2024 in werking zal 
treden. In deze wijzigingsregeling zijn de aan de Omgevingswet aangepaste schema’s opgenomen. 
Wel kan het zo zijn dat publicatie in de Staatscourant pas later volgt, in dat geval wordt de nieuwe 
bijlage C met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2024 van kracht. Gevraagd wordt hoe om moet 
worden gegaan met een eventuele tussenliggende periode, in dat geval is de dan geldende 
wetgeving van kracht waarin dus de huidige schema’s zijn opgenomen. In praktijk zal het 
waarschijnlijk niet zo’n vaart lopen. De laatste versies van de Omgevingswet en het Bal zijn hier te 
vinden: https://iplo.nl/regelgeving/omgevingswet/geconsolideerde-teksten-omgevingswet/.  
 
3.2 Roadshow Bodembescherming  
Henk Koster geeft aan dat het al langere tijd een voornemen is om bodembescherming en 
tankinstallaties onder de aandacht te brengen bij het werkveld VTH. SIKB heeft samen met VTi, 
ODIVDV, NIBV en RWS een programma ontwikkeld waarin alle items op het gebied van 
bodembescherming onder de aandacht worden gebracht bij het bevoegde gezag. Dit zal in de vorm 
van een Roadshow zijn waarbij we langs de Omgevingsdiensten zullen trekken. Inmiddels zijn twee 
pilot Roadshows verzorgd die uitermate positief zijn ontvangen. De twee pilots zullen geëvalueerd 
worden en naar verwachting zullen de Roadshows in 2024 verder worden uitgerold. 
Gerard Groot Koerkamp vraagt of er ook aantekeningen worden gemaakt van de vragen die 
gesteld worden. Er worden geen notulen opgesteld maar uiteraard worden veel voorkomende 
vragen en signalen mee terug genomen en wordt daar waar nodig actie ondernomen.  
Jordi Verkade vult aan dat bij de pilot Roadshows er bij de toezichthouders veel onrust en onbegrip 
is te constateren bij het afschaffen van de certificatieplicht. Aangegeven wordt dat ze technische 
kennis ontberen om een uitspraak te kunnen doen over bijvoorbeeld het al dan niet aanwezig zijn 
van een overvulbeveiliging of de technische staat van de installatie.  
 
3.3 Rooster van aftreden 
Het rooster van aftreden is met de agenda meegezonden. Er zijn vier posities waarvan de termijn 
afloopt. Verzocht wordt om per email bij Jordi Verkade aan te geven of de termijn wordt verlengd of 
dat er vanuit de achterban een nieuw lid wordt aangedragen. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 Stand van zaken CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Marc Bergijk geeft als rapporteur een korte toelichting op de stand van zaken van de herziening 
van het CUR rapport. Het rapport is in grote lijnen klaar, er moeten nog een paar laatste 
aanpassingen worden doorgevoerd waar nog een vergadering aan zal worden besteed. Het 
concept zal in de volgende vergadering aan het College worden aangeboden. 
 
4.2 Onderhoudsverwachting AS SIKB 6700  
Jordi Verkade geeft aan dat er door de Begeleidingscommissie hard is gewerkt om een methodiek 
op te stellen die invulling kan geven aan de uitgangspunten die het College heeft meegeven. Naar 
mening van de Begeleidingscommissie is dat gelukt. Het resultaat is nu aangeboden aan het 
College en bestaat uit een begeleidende memo en een Exceltool waarmee de 
onderhoudsverwachting kan worden bepaald. De Exceltool geeft, bij eventuele aandachtspunten, 
vaste teksten die in de Bedrijfsinterne Controlelijst (BIC) verwerkt kan worden. De tool is door een 
tweetal inspectiebedrijven getest en de ervaring leert dat deze binnen enkele minuten ingevuld kan 
worden. Gevraagd wordt aan het College om de memo Onderhoudsverwachting en bijbehorende 
Exceltool Onderhoudsverwachting vast te stellen en in te stemmen met verwerking in een komende 
actualisatie van AS SIKB 6700, waarbij eventueel op detailniveau nog enkele aanpassingen 
gemaakt kunnen worden. 
Gerard Groot Koerkamp vraagt of de tool ook door verschillende inspecteurs op een zelfde 
voorziening is getest. Dat is niet gebeurd, de tool is wel door meerdere inspecteurs en 
inspectiebedrijven getest. Ook vraagt hij zich af of het echt maar een paar minuten duurt. Martijn 
Franssen bevestigt dat zijn inspecteurs aangeven dat het makkelijk en snel uit te voeren is. Dit 
wordt ook bevestigd door Marcel Struis die zelf ook een paar keer getest heeft met de tool.  
Marc Bergijk vraagt of het straks verplicht wordt om de tool te gebruiken. De 
Begeleidingscommissie geeft dit wel mee in haar advies naar het College, maar dat maakt nu geen 
onderdeel uit van het besluit en zal op een later moment, bij opname in AS SIKB 6700, genomen 
moeten worden. Tenslotte wordt gevraagd wat de eventuele aanpassingen op detailniveau kunnen 
zijn, dit zal voornamelijk wat finetuning in de score zijn of een verbetering van de vaste teksten.  
Het College stelt de memo Onderhoudsverwachting en bijbehorende Exceltool 
Onderhoudsverwachting vast, onder voorwaarde dat deze ook nog door meerdere inspecteurs op 
een vloer wordt getest, wordt getoetst op reproduceerbaarheid van bevindingen en dat eventuele 
aanpassingen in de tekst of tool zichtbaar worden gemaakt op het moment dat deze in AS SIKB 
6700 zal worden verwerkt. 
 
 

https://iplo.nl/regelgeving/omgevingswet/geconsolideerde-teksten-omgevingswet/
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4.3 Nieuwe samenstelling examencommissie 
Voorgesteld wordt om in te stemmen met een nieuw lid van de examencommissie, Marc Bergijk, en 
in te stemmen met de aanstelling van de interim voorzitter Karin Sant. De aanstelling van Marc 
Bergijk is een invulling van de wens van het College om meer examinatoren aan te stellen om zo 
een betere boring van kennis te hebben en eventuele belangenverstrengeling te voorkomen. Naast 
deze aanstelling is er nog ruimte voor een of twee extra examinatoren. Het College stemt in met 
beide aanstellingen. 
 
4.4 Aanpassing gebruikersprotocol AS SIKB 6700 
Uit een analyse is gebleken dat huidige gebruikersprotocol niet in overeenstemming is met de 
nieuwe terminologie van de Omgevingswet en daarnaast niet altijd volledig aansluit bij de praktijk, 
ook blijkt het niet voor ieder bedrijf mogelijk om alle gegevens uniform in te laden wat een analyse 
op de resultaten door SIKB lastig maakt. Hiertoe is besloten om het gebruikersprotocol te 
actualiseren en ter goedkeuring aan het College aan te bieden.  
Annemarie van Aalten vraagt of de inzage van ILT in gegevens van het systeem nog wat uitgebreid 
kan worden, ze zouden graag ook de naam van de voorziening willen kunnen zien zodat er een 
betere selectie gedaan kan worden. Gerard Groot Koerkamp vraagt of het sluiten van records kan 
worden opgetrokken naar 15 maanden of langer. Dit omdat het wel eens voorkomt dat op een 
locatie meerdere voorzieningen zijn die niet allemaal tijdig gerepareerd zijn. Jordi Verkade geeft 
aan dat de records op voorzieningen niveau afgesloten worden, niet op locatieniveau. Hij zal dit 
checken met Martin de Jonker. Noot: dit blijkt inderdaad op voorzieningenniveau, waarmee de 
termijn van sluiten van records op 12 maanden kan blijven staan. 
Het College stemt, met inbegrip van het verzoek tot aanvulling van ILT, in met het aangepaste 
gebruikersprotocol versie 3.1. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster geeft aan dat inmiddels vier tanks via de firma Reehorst zijn aangeboden en dat 
slibmonsters zijn onderzocht in een laboratorium. Een voorzichtige eerste conclusie is dat 
inderdaad MIC vorming is aangetroffen in de tanks en dat in de slibmonsters een verhoogd gehalte 
aan ijzer is aangetroffen. De steekproef is echter te klein om een causaal verband aan te tonen. 
Daarom zal de komende periode verder worden gezocht naar zowel onder- als bovengrondse 
tanks. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC-bodemassen ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat de ronde tafel overleggen op een kritiek punt zijn aangekomen, van 
praten en consensus met elkaar vinden moet het nu tot concrete acties komen om het doel van een 
gesloten keten in 2030 te kunnen halen. Er is een aantal projecten bepaald om dit doel te behalen, 
maar er zijn wel middelen nodig om de projecten uit te kunnen voeren. En deze middelen zullen los 
moeten komen uit de sector.  
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Stand van zaken herziening BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft aan dat het schema ter beoordeling bij de RvA ligt, helaas is er nog steeds 
geen terugkoppeling op ontvangen. Ook is naar verwachting de datum van in werking treden 
verschoven van 1 juli 2024 naar 1 januari 2025, dit omdat het zogenaamde Verzamelbesluit een 
half jaar later in zal gaan. Marcel Struis vraagt of er een overzicht kan komen van alle datums en 
ingangstermijnen van diverse schema’s. Jordi Verkade zal dit verzorgen. 
 
7.2 Presentatie ILT AS SIKB 6700/BRL7700 project 
Namens ILT geven Annemarie van Aalten en Rene Overduijn een presentatie over het project dat 
afgelopen periode is uitgevoerd. Doel van het project is om zogenaamde freeriders, niet 
gecertificeerde en erkende bedrijven, op te sporen en aan te pakken. Naar aanleiding van de 
presentatie vindt een discussie plaats over onder andere taken, rollen, bevoegdheden en 
praktijksituaties. Rene Overduijn geeft aan dat, wanneer bijvoorbeeld een loonwerker twee 
tractoren of een dieseltank van 20m3 of meer heeft staan, men waarschijnlijk al snel over de 
doorzet van 25m3 brandstof per jaar gaat. Verzocht wordt ook om vooral signalen te melden, dat 
kan eventueel anoniem of via SIKB. De presentatie zal worden gedeeld met het College. 
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Jordi Verkade geeft aan dat hij bezig is met het jaarplan voor 2024. Suggesties kunnen aan hem 
doorgegeven worden. 
Gerard Groot Koerkamp geeft aan dat het zonde is dat er geen bevoegde gezagen meer 
vertegenwoordigd zijn. Hij heeft diverse namen aangedragen maar uiteindelijk treden die om 
onduidelijke redenen niet toe. Voorgesteld wordt dat ILT bij het College kan aansluiten, dit zal intern 
bij ILT besproken worden. 
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Volgende vergadering: 21 maart 2024 van 10.00 – 12.00 uur via TEAMS 
 
 
Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 8 december 2023) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

01-12-2022 SIKB/ODIVDV Overleg over inzicht 
inspectieresultaten 

22/9/23 SIKB doet formeel 
verzoek ivm uitblijven 
inspectieresultaten 

08-12-2023 Aftredende 
leden 

Formeel doorgeven 
kandidatuur 

 

08-12-2023 Verkade Overzichtslijst in werking 
treden diverse schema’s en 
wetten opstellen 

 

 
 

  
 
  


